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 ACTA JUNTA MUNICIPAL DE LES PARTIDES DEL NORD, ALTABIX, LA GÀL·LIA, FERRIOL, VALLONGUES, 

JUBALCOI, SALADES I SANTA ANNA 

 

Data: 29/10/2020 

Hora de començament: 19.30 h. 

Assistents: 

- Regidora de Participació: Purificación Vives Pérez 

- Regidor de Pedanies: Vicente Alberola Gonzálvez 

- Alcalde pedani d’Altabix: José García Alonso 

- Alcalde pedani de Jubalcoi-Salades: Manuel Martínez  

- Alcalde pedani de Santa Anna: Tomás Torres Piñero 

- Representant del grup PP: Manuela Mora 

- Representant del grup Ciutadans: M. Paz Gallud 

- Representant del grup Vox: Juan Antonio Alberdi 

- Representant de la Comissió de Festes Santa Anna: Raúl Soria 

- Representant de l’AV Camí dels Puços i Adjacents: M. Rosario Morales Navarro y Adoración 

Martínez 

- Representant de l’AV Partida Rural Altabix: Virgilio López Camarasa  

- Representant de l’AV Santa Bàrbara de Jubalcoi-Salades: Vicent Estrada  

 

Hora de finalització:  20.15 h. 

 

 

 

1. Lectura i aprovació de l'acta anterior. 

La regidora de Participació, Puri Vives, dona la benvinguda a tots els participants a la Junta 

extraordinària. A continuació, es passa a votar l'acta de la Junta anterior. 

Els assistents decideixen aprovar-la. 

 



 

Ajuntament d’Elx. Regidoria de Participació i Associacionisme. Plaça Menéndez Pelayo, 2 baixos 
03202 Elx. Tel. 966 658 280 - participacio@elx.es 

 
 

2. Elecció del representant del Debat de l'Estat del Municipi. 

 

Raúl Soria, representant de Comissió de Festes Santa Anna, diu que no ha rebut l'acta ni la convocatòria; 

Puri Vives, li comenta que probablement haja sigut un error, demana disculpes i li diu que se li enviarà 

tot l'endemà. 

La regidora de Participació, explica que es procedirà a l'elecció d'un representant per al Debat de l'Estat 

del Municipi, triat entre totes les associacions que estan representades en aquesta Junta, per a exercir 

de portaveu. 

Puri Vives, pregunta si alguna associació presenta candidat, i la representant de l'Associació Camí dels 

Puços i Adjacents, Rosario Morales, contesta que ells deleguen en qui es presente, diuen que l'any passat 

va ser Dori Martínez, i li pregunten si enguany vol presentar-se també. 

 

Dori Martínez contesta, que prefereix que siga algú d'una altra associació. 

Es postula Charo Morales com a candidata, i Puri Vives pregunta als assistents si estan d'acord. 

Es connecta en aquest punt el representant de l'Associació de Veïns Partida Rural d'Altabix, Virgilio 

López, i la regidora de Participació li explica el que s’ha parlat en la reunió, li pregunta si vol presentar-

se a la votació per a ser el representant de la Junta en el Debat de l'Estat del Municipi. 

Virgilio López, contesta que ja ho va ser un any, però que si no hi ha un altre candidat, ell sí que podria 

ser-ho. 

 

Puri Vives, els comenta a Charo Morales i a Virgilio López, que es posen d'acord entre ells, Charo Morales 

contesta que ella està d'acord que siga Virgilio López. 

 

José García, alcalde pedani d'Altabix, diu que haurien de votar tots els assistents, ja que si se'ls ha 

convocat a la Junta tindran alguna cosa a dir.  

Charo Morales, comenta que ella havia entés que eren les associacions les qui decidien. 

 

La regidora de Participació, explica que quan es convoca una Junta Municipal s'ha de convocar a tots els 

components, siga per al que siga, aquesta concretament és una Junta extraordinària per a triar el 

representant que parlarà en nom de totes les associacions en el Debat de l'Estat del Municipi, per la qual 

cosa, només poden votar ells, (referint-se a les associacions). 

Explica que s'han convocat les nou Juntes Municipals del Camp, i que de cadascuna ha d'eixir un 

representant que parle en el Debat de l'Estat del Municipi en nom de totes les associacions que 

pertanguen a la seua Junta Municipal. 

 

José García, explica que ja sap que els pedanis no poden ser triats, i li sembla bé que una altra persona 

els represente a tots, però el que no li sembla tan bé, és que se'ls done una sèrie de qüestions per a 

llegir en el debat, i que després no es diga res de l'escrit, i parle el que ell vulga. 

 

Puri Vives, els diu que ella passarà els contactes de totes les associacions que pertanyen a aquesta Junta 

del Camp a la persona triada, perquè es posen en contacte, i posen en comú el que volen traslladar en 

el debat, perquè l'obligació del portaveu és parlar en nom de totes les associacions. 
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José García, comenta que espera que Virgilio López, que ha sigut triat en aquest cas, el tinga en compte 

i que es posarà en contacte amb ell.  

 

Vicent Estrada, representant de l'Associació Jubalcoi-Salades, diu que ells no tenen candidat, a més 

comenta que li sembla bé el que ha expressat José García sobre la persona que els represente, i que tots 

puguen aportar alguna cosa al discurs que es faça en el debat. D'altra banda, els sembla bé que siga 

Virgilio López, o una altra persona qui els represente, sempre que faça propostes en nom de tots. 

 

Virgilio López, comenta que l'altra vegada que va representar la Junta en el Debat de l'Estat del Municipi, 

va rebre una comunicació de totes les associacions, i va fer un escrit que després va llegir; l'única cosa 

que potser va poder fallar, va ser que havia d'haver-se fet una reunió perquè ells hagueren vist el que 

anava a llegir, per si calia modificar alguna cosa, però en principi va llegir tot el que li van dir que calia 

demanar, de l'única cosa que va parlar que no es va proposar, va ser de la planta de fems, però sí que 

era un tema que va proposar ell des de l'Associació de Veïns Altabix. 

 

Puri Vives, li explica a Virgilio López que li passarà els contactes, i quan tinga tot el que exposarà li ho 

trasllade a les altres associacions perquè ho aproven. 

Virgilio López, contesta que per descomptat ho farà així, i no exposarà res que no estiga consensuat per 

totes les associacions a les quals representarà.  

 

Puri Vives, diu que l'endemà es posarà en contacte amb Virgilio López, per a donar-li les dades de les 

altres associacions i que puguen parlar entre ells per a preparar la intervenció en el debat. 

Per a finalitzar, Puri Vives pregunta si algú vol dir alguna cosa més. 

 

 

I no havent-hi més assumptes a tractar, es dona per acabada la sessió. 

 

 

Regidora de Participación                                          Educadora social de Participació 

Purificación Vives Pérez                                                 Encarnación Escudero Ruiz 
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